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ZÁPISNICA 
z 3. rokovania Rady zdravia Košického samosprávneho kraja,  

konaného dňa 23.10.2019 
v priestoroch Nemocnice s poliklinikou Štefana Kukuru Michalovce, a.s. 

 
 
 
Počet prítomných členov:          5 /podľa prezenčnej listiny/ 
Počet neprítomných členov:          4 
z toho ospravedlnení:           3 
Hostia:      3 
 
PROGRAM ROKOVANIA: 
 
1. Otvorenie, schválenie programu  
2. Kontrola uznesení 
3. Prehliadka priestorov Nemocnice s poliklinikou Štefana Kukuru Michalovce, a.s.  
4. Rôzne - podnety a poznatky členov rady 
5. Uznesenie a záver 
 
 
K bodu č. 1 
Výjazdové rokovanie Rady zdravia Košického samosprávneho kraja (ďalej len „rady“) 
otvorila predsedníčka MUDr. Iveta Fulková. Komisia bola uznášania schopná. Program 
navrhnutý v pozvánke bol schválený jednohlasne všetkými členmi komisie. Členovia rady 
týmto využili príležitosť navštíviť nemocnicu – pozvanie predstaviteľov spoločnosti Svet 
zdravia, a.s., ktoré bolo súčasťou bodu č. 3 júnového rokovania rady.  
 
 
K bodu č. 2 
Predmetný bod bol najmä z dôvodu realizácie výjazdového rokovania a s tým spojeného 
časového obmedzenia, presunutý na najbližšie rokovanie rady.  
 
 
K bodu č. 3 
Pred realizáciou fyzickej prehliadky priestorov Nemocnice novej generácie Michalovce, a.s., 
v ktorých poskytuje zdravotnú starostlivosť Nemocnica s poliklinikou Štefana Kukuru 



Michalovce, a.s., (ďalej len „nemocnica“) prijalo členov rady vedenie nemocnice. Históriu 
a súčasnosť ústavného zdravotníckeho zariadenia prezentovali Ing. Marián Haviernik – 
generálny riaditeľ a MUDr. Peter Rovder – medicínsky riaditeľ. Zodpovedali jednotlivé 
otázky členov rady a pozvaných hostí. V rámci odpovedí vysvetlili členom podstatu 
fungovania Nemocnice novej generácie Michalovce, a.s. ako aj Nemocnice s poliklinikou 
Štefana Kukuru Michalovce, a.s. Taktiež objasnili akú funkciu zohráva Nemocnica Novej 
Generácie Michalovce, a.s. vo vzťahu k NsP Štefana Kukuru Michalovce, a.s. , nakoľko táto 
právnická osoba nemá v predmete podnikania poskytovanie zdravotnej starostlivosti. 
Predmetná právnická osoba prenajíma priestory NsP Štefana Kukuru Michalovce, a.s. 
a v podstate ide o marketingový pojem. Venovali sa počtom fungujúcich ambulancií, ktorých 
presný počet aj s ďalšími požadovanými informáciami zasielali Košickému samosprávnemu 
kraju na základe vykonanej kontroly, uviedli, že by ich malo byť 47. Nato predsedníčka 
MUDr. Iveta Fulková uviedla, že ide o pekný nárast, nakoľko v poznámke v účtovnej 
závierke za rok 2018 je tých ambulancií uvedených 35.Vysvetľovali pojem „klaster“, ktorý 
nemocnica prezentuje na webe a využíva pri svojich prezentáciách, rovnako aj v praktickej 
rovine. Predmetný pojem legislatíva v oblasti zdravotníctva v súčasnosti nepozná. 
Stratifikácia nemocníc s predmetným pojmom operuje a prezentuje ho v rámci svojho obsahu 
ako tzv. združenie do istej miery podobných medicínskych odborov. Nemocnica má zavedený 
internistický klaster (vnútorné lekárstvo, pneumológia a ftizeológia, neurológia), chirurgický 
klaster (chirurgia, urológia, ortopédia, úrazová chirurgia, ORL), klaster žena a dieťa 
(neonatológia, gynekológia a pôrodníctvo, pediatria), klaster JZS, COS, CS (jednodňová 
zdravotná starostlivosť, centrálne operačné sály, centrálna sterilizácia), klaster OAMIS 
a urgent (ARO, JIS, urgent), onkologický klaster. V rámci personálneho vybavenia 
jednotlivých oddelení a ambulancií vedenie nemocnice priznáva určité problémy. 
Onkologické oddelenie v čase návštevy deklarovalo počet atestovaných lekárov v počte 4 
z toho: 1 lekár so špecializáciou radiačná onkológia a 3 so špecializáciou klinická onkológia. 
Ide o problém s nedostatkom kvalifikovaných (atestovaných) odborníkov v oblasti 
zdravotníctva v rámci celého územia Slovenskej republiky. Spoločnosť zároveň deklaruje, že 
robí všetky dostupné kroky na stabilizáciu personálneho vybavenia nemocnice, tak aby 
zdravotná starostlivosť pre pacientov bola poskytovaná na najvyššej úrovni. 
 
  
K bodu č. 4 
Z dôvodu realizácie výjazdového rokovania neboli v rámci tohto bodu prezentované podnety 
a poznatky členov rady. 
 
 
K bodu č. 5 
Rokovanie rady ukončila predsedníčka MUDr. Iveta Fulková. Zároveň sa poďakovala 
prítomným za účasť a všetky podnetné poznatky a návrhy.  
 
 
 
 
 
 
 

PhDr. Dringuš Peter 
tajomník rady 

MUDr. Iveta Fulková 
predsedníčka rady 

 


